
Kaj nam bo prinesla jesen?
Za dolgim sušnim poletjetn nam vremenoslovci napo-

vedujejo kratko in mrzlo jesen. Vroie naj bi bilo le še
v politiki, kjer združena desnka napoveduje, »da bo
napravila red,« morda pa nas bo »pogrela« tudi vlada še
s kako novo celo ali ukrepom. Pričakovati bislvenih
sprememb v tako kratkem času, bi ne bilo stvarno,
vendar pa se dogodki često ne ozirajo na vso logiko,
ampak gredo svojo pot. . .

Grega Ucman, učenec OS iz KS Vič: »Zdaj se nam
obetajo še ene počitnice, in to jesenske. Želim si, da bi
bila naša nova tovarišica, ki smo jo dobili dobra in da bi
bil tudi ravnatelj dober do nas.

Dopisujem se z nekim prijateljem iz Nemčije. Raču-
nam, da se bomo dobili skupaj z njimi in z njegovim
bratrancem in se odpravili v Trst. Sicer pa upam, da bo
padlo ie kaj dežja. Če ga že poleti ni bilo, naj bo vsaj
zdaj. Lepo pa bi bilo tudi, ko bi dobili še kake nove TV
programe«

Stane Kavčič, inženir živinoreje iz Horjula: »Za letbs
je v naravi konec vegetacijske dobe. Na našem koncu
smo imeli s sušo kar precej sreče, saj imamo težka tla,
v hribovitih predelih, kjer so tla težja, pa so posledice
suše hujše.

Na poti v EGS, če gledam nekoliko dlje, se bomo
zagotovo srečali z mnogimi bridkimi izkušnjami, saj se
niti približno ne zavedamo, kaj nas čaka. Po kakovosti še
daleč zaostajamo za to evropsko organizacijo, organiza-
cijsko pa sploh«

Majda Pečarič, gostibiičarka iz Vrbovcev: »To jesen
bo izšla moja prva kaseta narodnozabavnih pesmi, ki sva
jo posnela skupaj s Tonijem Kapušinom. Zame bo to
velik dogodek, saj že dolgo prepevam. Vsa besedila so
moja, glasbo pa je napisal Tadej Hrušovar (v aranžmanu
Tomaža Kozlevčarja). Imam srečo, da sodelujem s sami-
mi krasnimi fanti z glasbenega področja, zato upam. da
bo tudi kaseta v redu.

Če bo letošnja letina vzdržala do trgatve, bo naša klet
polna dobrega domačega vina. To bo prva trgatev iz
našega novega vinograda.«

Tomo Grdjan, dijak iz KS Vič: » U p o bi bilo, ko bi
imeli malo manj dežja. Saj že ne tnoreš več nikamor.
V šoli mi za zdaj še kar gre. Politika pa me ne zanima.
Edino, kar si zazdaj žclim, je izpit za avto, da bi lahko šel
kam po svoje. Vendar pa sem za to še premlad.«

Metka Brolih, upokojenka iz Vnanjih Goric: »Želim
si, da bi se vsaj delno uresnifile želje in obljube pri
ureditvi vodovoda in asfalta na naši Novi poti tu v Vna-
njih Gorieah. Kljub omejitvi hitrosti na 40 kilometrov na
uro, posamezniki drvijo tod mimo tudi po sto in več
kilometrov na uro, ne glede na lo, da vzgojiteljice iz
bližnjega vrtca često vodijo otroke po eesti. V sušnem
času se tu dobesedno dušimo v prahu. Hujše je kot
v Trbovljah pri cementarni. Narava in rože, vse je uniče-
no. Ko naša cesta še ni imela imena, srao mislili, da se bo
imenovala Cvetna pot. Dejansko pa je postala Prašna
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